
Refleksjonslogg 1, 2 og 3 

  

1. En konkret erfaring: 

- Hva skjedde? 

Jeg kom ikke i gang med arbeidet. 

  

- Hva gjorde jeg? 

Jeg prøvde å gjøre en bit jeg trodde ingen andre hadde tenkt på, men fikk beskjed om at en annen 

hadde den oppgaven. Endte opp med å lese faglitteratur i et annet fag. 

  

- Hva så jeg? 

Min egen manglende evne til å ta initiativ og kreativitet til å komme på hva som må gjøres når 

det ikke er skrevet ned som gjøremål. 

  

- Hva hørte jeg, og hva visste jeg? 

Jeg visste at om jeg ikke kom i gang med noe innen de første 5 minutter av en arbeidstime, så 

kom den timen til å bli lite produktiv. Jeg hørte misnøyen med arbeidsinnsatsen min. 

 

2. Analyse. Refleksjon: 

- Hva skjedde? 

Jeg var ikke godt nok forberedt. 

  

- Hvordan kan jeg forstå det som skjedde? 



Mangelen på forberedelse går utover arbeidet utført 

  

- Hvordan erfarte jeg situasjonen? 

Pinlig. 

  

- Hvordan erfarte andre situasjonen? 

Unødvendig, ettersom jeg burde ha tatt initiativ til å gjøre en innsats og stille forberedt. 

 

  



Refleksjon over semesteret og mine personlige tanker 
Som du sikkert ser, så har jeg gått på en brøler. Om ikke to. Eller flere. 

Er jeg stolt av det? Nei. Så absolutt ikke. Det å gå fra VGS til et universitet kan være en stor 

forandring, og det føler jeg på nå. Hvordan vet mine medstudenter med samme bakgrunn som 

min, så mye mer enn meg om hvordan skrive akademisk? Er det noen hemmelige kurs som kun 

gis til de som finner den hellige gral, eller er dette en prosess som bare faller på plass om man 

har riktig tankesett? 

Ikke vet jeg. Forhåpentligvis lærer jeg noe av å se mine medstudenter i sidesynet mens vi alle 

sitter med litt for mye koffein i blodet og litt for lite søvn på øyet. For det er et fellesskap blant 

oss studenter som stresser med de minste ting. 

“Hva er viktig å kunne før eksamen? Hva kan droppes? Hva var det han foreleseren vi hadde 

andre uka snakket om?" 

Jeg har vært fornøyd med gruppen min i det store og det hele. Det har vært oppturer og nedturer i 

det store og hele, men vi har kommet gjennom. 

En ting som har vært negativt, har vært folk som ikke har vært tilgjengelig når man trenger dem, 

som er et klassisk problem. Vi har derfor alltid levert så vidt før fristene på alle innleveringer. 

Dette har blitt oppfattet som et stressende element, og bør jobbes med til neste semester. 
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